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Abstract (en)
In conjunction with contact pieces (22) which are detachably inserted into the contact jaw (21) of the electrode socket of electrode supporting arms,
in order to make it easier to replace the contact pieces (22), a screwless combination (213, 224, 226) of the contact pieces (22) with the contact jaw
(21) is proposed, which then also results in greater adjustment mobility of the contact pieces (22) with respect to the contact jaw (21). <IMAGE>

Abstract (de)
Im Zusammenhang mit sich in die Kontaktbacke (21) der Elektrodenfassung von Elektrodentragarmen lösbar einfügenden Kontaktstücken 22) wird
zwecks Erleichterung der Auswechselbarkeit der Kontaktstücke (22) eine schraubenlose Zusammenfassung (213, 224, 226) der Kontaktstücke (22)
mit der Kontaktbacke (21) vorgeschlagen, die dann auch eine größere Einstellbeweglichkeit der Kontaktstücke (22) gegenüber der Kontaktbacke
(21) erbringt. <IMAGE>
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